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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 90 . *
16. pontjai szerinti feladatkörében eljáró Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot
vezető miniszterhez,

„Drámai helyzet az egri szakképzésben és a Kormány nem tesz semmit! ?

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára ismert ön el őtt is, hogy milyen drámai helyzet alakult ki az Egri Szakképzés i
Centrumban, pontosabban az ESZC Kereskedelmi, Mezőgazdasági és Vendéglátóipari
Szakközépiskolájában, Szakiskolájában és Kollégiumában a „sikertelen” intézményvezet ői
pályáztatás révén. Ismereteim szerint Ön és Balog Zoltán minisztertársa is megkapta az
érintettektő l az errő l szóló összefoglalókat .
Röviden: a fenntartó által kiírt pályáztatásnak az lett a vége, hogy egy évre meghosszabbították
a korábban kinevezett tagintézmény-vezető pozícióját . A pályáztatás, kinevezési eljárások
jogszerűtlenségei, valamint a vezető autokratikus módszerei (már korábban is) hatalmas
felzúdulást váltottak ki a tantestület körében .
Tudomásom van arról, hogy a női kollégáknak mindennapos megaláztatásokkal kel l
szembenézniük, illetve hogy fenyegeti, megalázza a kollégákat (olyanok kijelentéseket tesz ,
miszerint „egyéni, jól felfogott érdekük miatt” fogják be a szájukat) .
Ez nem lehet érdeke sem az irányítás végz ő tárcának, sem a szakképzésnek, sem az adot t
iskolának. Mindenki számára elemi érdek, hogy megfelel ő szakmai vezetés álljon az intézmény
élén .



Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Miért hagyja a kormány, hogy jogszerűtlenül nevezzen ki vezetőket egy iskola
élére?

• Miért hagyja a kormány, hogy tönkremenjen egy iskola, egy tantestület, eg y
szakképzési központ ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 1 .

Korózs Lajos
országgyűlési kép/iselő

(MSZP)
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